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De Day After, 
 

et was een mooie Day After 
donderdag 22 maart. Als 

CDA Purmerend gaan wij in Pur-
merend met 4 zetels een nieuwe 
raadsperiode van 4 jaar in.  
Er zijn zeer zeker redenen aan te 
wijzen waardoor wij een zetelwinst 
hebben behaald. Ongetwijfeld zal 
hebben meegespeeld ons stand-
punt ten aanzien van het te bou-
wen appartementengebouw op de 
plek van het oude postkantoor, 
maar meer nog de wijze waarop 
wij in de afgelopen raadsperiode 
ons hebben geprofileerd. Daar-
naast heeft zeker meegespeeld de 
samenstel- 
ling van 
onze kan-
didaten-
lijst. Een 
mooie mix 
van erva-
ren en 
nieuw, 
maar ook 
van jong 
en wat 
ouder.  
Maar, wat wellicht nog belangrijker 
is, ons verkiezingsprogramma. 
Naast de zeer mooie uitvoering en 
de slogan ‘Ruimte aan de samen-
leving’, gaf de inhoud duidelijk aan 
waar wij als CDA in Purmerend 
voor staan. Alle leden hebben een 
exemplaar van het verkiezingspro-
gramma gekregen, dus over de 
inhoud hoef ik niets meer te 
schrijven. Ook de wijze waarop wij 
onze campagne hebben gevoerd 
heeft er zeker toe bijgedragen dat 
kiezers meer belangstelling heb-
ben getoond voor het CDA. Wat 
mij opviel tijdens de verkiezings-
markt en het flyeren dat daarbij 
hoort, de vaak positieve reacties 

van de mensen. Natuurlijk kregen 
wij ook opmerkingen te horen, die 
niet zo positief voor ons waren, 
maar als je met mensen even in 
gesprek kwam, bleek toch vrij veel 
waardering te zijn voor het CDA. 
Ook van mensen die na een kort 
gesprekje wel aangaven niet op 
het CDA te zullen stemmen, maar 
ons toch waardeerden!  
 

oor de kandidaten op de lijst, 
maar ook andere betrokkenen 

is er de afgelopen verkiezingsperi-
ode veel werk verricht. Het op-
hangen van borden aan de lanta-
renpalen, het plaatsen van weide-
doeken langs de A7 en in de tuin 
van de familie Pronk langs de 

 Jaagweg, 
 het flyeren 
en tot slot 
op de dag 

van de ver-
kiezingen 

om 7.00 uur 
bij de stati-
ons aanwe-

zig te zijn 
om de naar 
hun werk 
vertrekken-

de reizigers er aan te herinneren 
te gaan stemmen en ook het CDA 
nog onder de aandacht te bren-
gen. De reizigers kregen een zakje 
met paaseitjes met daarop geniet 
een foldertje met de foto van Eve-
line. Ook deze actie werd door de 
reizigers gewaardeerd.  
 

ls u de nieuwsbrief ontvangt, 
zijn de onderhandelingen over 

een nieuw college begonnen. In 
eerste instantie is er een ‘Verken-
ner’ vanuit de Stadspartij, de partij 
met de meeste zetels in de raad die 
daarom het voortouw moet nemen, 
aangewezen om te onderzoeken 
welke mogelijkheden er zijn om tot 

H 

D 

A 

 

Jan Schuuring en Wim Pronk 
bij het Weidedoek in de tuin van de fam. Pronk 
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een coalitie te komen. Gezien het 
aantal fracties en standpunten die 
nogal uit elkaar liggen en de ver-
houding tussen vóór hoogbouw en 
tegen hoogbouw op de plek van 
het oude postkantoor kan wellicht 
tot langdurige formatie leiden. 
Overigens heb ik er alle vertrou-
wen in, dat het CDA deel zal uit-
maken van het college en Eveline 
Tijmstra namens het CDA weer in 
het college plaats zal nemen. 
 

Jan Schuuring 
 

 
 

Een blije Eveline Tijmstra staat de pers 
te woord nadat de uitslag bekend is 

 

Definitieve uitslag verkie-
zingen GR 2018 

 

 kiesgerechtigden:  64.279 
 blanco stemmen:  143 
 ongeldige stemmen  132 
 geldige stemmen:  31.099 
 

Opkomstpercentage 48,8% 
 

Hiervan zijn uitgebracht op 
 

Lijst   aantal 
stemmen 

1 Stadspartij 4951 

2 D66 3214 

3 PvdA 2601 

4 VVD 2974 

5 AOV 2646 

6 CDA 3188 

7 Leefbaar Pur-
merend 

2667 

8 GroenLinks 3060 

9 SP 2223 

10 PVV 2211 

11 Groep HOP 129 

12 TOP 686 

13 Lijst v. Damme 549 
 

De kiesdeler is 840 (31.099/37) 

Aantal zetels 2018 en 2014 
 

  2018 2014 

Stadspartij 6 8 

D66 4 5 

PvdA 3 4 

VVD 4 4 

AOV 3 4 

CDA 4 3 

Leefbaar Purme-
rend 2001 

3 3 

GroenLinks 4 2 

SP 3  - 

PVV 3  - 

Groep Hop 0 0 

TOP 0  2 

Lijst van Damme 0  - 

Totaal 37 35 
 

Voor meer details zie: 
www.purmerendkiest.nl 
 

et CDA gaat van 3 naar 4 
zetels en dat is een mooi 

resultaat. Voor onze partij zijn 
gekozen: Eveline Tijmstra, Pas-
cal Verkroost, Annemiek Nuij-
ens en Fred Koot. 
In de gemeenteraadsvergade-
ring van 27 maart is afscheid 
genomen van de raadsleden die 
niet opnieuw zitting zullen ne-
men in de nieuw gekozen raad. 
Voor het CDA zijn dat Rob 
Duijker en Jaap Veenstra. Rob 
Duiker is benoemd tot lid in de 
orde van Oranje Nassau. Hij is 
16 jaar raadslid geweest voor 
het CDA. Proficiat Rob! 
 

 
 

Burgemeester Don Bijl spelt de on-
derscheiding op bij Rob Duijker 

 

Samengesteld door de redactie 

Het CDA groeit naar  
vier zetels! 

 

e afgelopen maanden is 
er veel gebeurd. Begin dit 

jaar werd het CDA uit de coali-
tie gezet vanwege de hoog-
bouw op de PostNL locatie. 
Voor mij betekende dit dat ik 
per direct mijn werk als wet-
houder heb moeten beëindigen. 
Een hectische en emotionele 
tijd, waarbij we als team in 
staat zijn geweest om heel snel 
de knop om te zetten. Op vrij-
dag heb ik mijn werk neerge-
legd, zaterdag hebben we 
nieuwe plannen gemaakt en 
maandag was ik full-time aan 
het werk voor de campagne. 
Met het voornaamste doel: er-
voor zorgen dat de geplande 
hoogbouw van 23 verdiepingen 
op de PostNL locatie niet gerea-
liseerd wordt.  
 

 
 

Bezoek van minister Wopke Hoekstra 
 

amen met een geweldig 
team hebben we een mooie 

campagne neergezet. We heb-
ben een speciale hoogbouwfol-
der gemaakt die verspreid is in 
en rondom de binnenstad. In 
totaal hebben we 15.000 fol-
ders uitgedeeld en in brieven-
bussen gedaan. Er hingen 100 
lantaarnpaalborden door heel 
Purmerend. De doeken langs de 
A7 stonden er weer mooi bij. 
We zijn bij 10 debatten geweest 
en hebben regelmatig de lokale 
pers gehaald. Voor het eerst 
hebben we ook heel actief een 
digitale campagne gevoerd met 
11 vlogjes over de kandidaten 
of actuele thema’s en goede 
inhoudelijke artikelen. Minister 
Wopke Hoekstra heeft een be-
zoek gebracht aan Purmerend 
en Tweede Kamerlid Pieter 
Heerma heeft ons geholpen op 
de verkiezingsmarkt. Ik ben 
trots op het hele team met wie 
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we dit allemaal voor elkaar ge-
kregen hebben.  
 

 
 

Eveline samen met minister Hoekstra 
 

p de uitslagenavond was de 
spanning om te snijden. 

Zouden we onze drie zetels be-
houden, of misschien zelfs 
groeien? De vreugde was groot 
toen de uitslag binnen kwam. 
Het CDA groeit naar 4 zetels! Ik 
wil alle mensen bedanken die op 
ons gestemd hebben, bedankt 
voor uw steun, bedankt voor uw 
vertrouwen! We zitten met een 
geweldig team klaar om in deze 
nieuwe periode weer keihard 
aan de slag te gaan.  
 

Eveline Tijmstra  
 
CDA tegen hoogbouw 

in de binnenstad 
 

oogbouw op de PostNL 
locatie: de aanleiding 

om het CDA begin dit jaar uit 
de coalitie te zetten en een 
veel besproken onderwerp 
tijdens de verkiezingen.  
 

Waarom geen hoogbouw in de 
historische binnenstad? Voor 
het CDA is dit heel logisch. Al 
jaren zijn we bezig met het 
versterken van onze binnen-
stad. Door te beschermen wat 
er nog is en dat wat terugge-
bouwd wordt te doen op een 
historiserende wijze, met res-
pect voor de omgeving. En het 
resultaat mag er zijn, neem de 
Koemarkt, de Nieuwstraat of 
het deel bij Spijkerman.  
 

 

Wij vinden dat deze wijze van 
ontwikkelen past bij het karakte-
ristieke centrum van Purmerend.  
 

et CDA vindt dat een gebouw 
van 23 verdiepingen (72 

meter hoog) niet thuishoort in 
onze historische binnenstad. Niet 
alleen is elke menselijke maat 
zoek, je creëert ook nog eens een 
verkeersinfarct. We willen graag 
woningen, maar wel passend bij 
de historische binnenstad. 
 

De afgelopen weken is dit onder-
werp veel besproken in de pers. 
 In het Gezinsblad verscheen 

een artikel waarin de voor-
zitter van Vereniging Histo-
risch Purmerend pleitte voor 
een nieuwe raad met meer 
historisch besef.  

 Er verscheen op 10 maart 
een kort item op NH Nieuws  

 en ook het NOS-journaal 
belichtte het onderwerp  

 

 
 

Eveline Tijmstra (CDA) in gesprek  
met Jan Peter Dompeling (VVD),  
uitgezonden in het NOS-journaal 

 

 en op 13 maart was er op-
nieuw iets uitgebreider aan-
dacht voor op NH Nieuws.  

 

De koers van het CDA 
 Het CDA staat voor het be-

houden van het historische 
karakter van onze binnen-
stad. In de binnenstad wil het 
CDA geen hoogbouw, en dus 
ook niet op de locatie van het 
oude postkantoor. Het CDA 
gaat er alles aan doen om de 
plannen die er nu liggen van 
tafel te krijgen.   

 Het CDA wil wel woningen 
toevoegen in het centrum. 
Ook op de locatie van het 
oude postkantoor zijn wo-
ningen goed te realiseren, 
minder hoog en mét respect 
voor de binnenstad. 

 Het CDA staat voor een be-
reikbare binnenstad. Eerst 
duidelijkheid over de gevol-
gen die álle bouwplannen op 
het verkeer en parkeren in  

de binnenstad hebben en de 
oplossingen hiervoor. Dan 
pas bouwen.  

 

Eveline Tijmstra 
 
Verkiezingen 2018, slot 
 

rie maanden geleden 
schreef ik in ons infor-

matieblad over de werk-
zaamheden die gedaan moes-
ten worden om zo succesvol 
mogelijk met de verkiezingen 
mee te kunnen doen.  
Tal van activiteiten uitgevoerd 
door een vaste kern van 
CDA’ers, hebben bijgedragen 
om onze partij duidelijk in de 
picture te brengen. De hoog-
bouw die een aantal partijen in 
de gemeenteraad wensten op 
het terrein van het oude post-
kantoor speelden daarbij een 
belangrijke rol. De CDA fractie 
ondersteund door meerdere 
CDA’ers vond dat een heel 
slecht plan en heeft dan ook 
vanaf het begin hier tegen ge-
streden. Toen het voor Eveline 
door de coalitie ‘partners’ onmo-
gelijk gemaakt werd haar werk 
als wethouder te blijven doen en 
zij haar portefeuille daarom 
moest inleveren, werd de strijd 
omtrent de hoogbouw nog hefti-
ger. De verkiezingsuitslag heeft 
ondertussen duidelijk gemaakt 
dat voor het hoogbouwplan nu 
geen meerderheid meer is in de 
nieuwe gemeenteraad! Wij als 
CDA leden van de  afdeling 
Purmerend willen daarmee in 
het bijzonder de CDA fractie 
feliciteren met dit resultaat!  
 

u alle sandwichborden in 
de stad en weidedoeken in 

de Wijde Wormer en langs de 
Jaagweg weer opgeruimd zijn, 
kan de aandacht weer gericht 
worden op de politieke realiteit 
in Purmerend.  
 

 
 

De verkiezingen GR 2018 kun-
nen nu afgesloten worden en 
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we wensen de nieuw gekozen 
raadsleden (en met name de 
nieuwe raadsleden Annemiek 
en Fred) heel veel succes en 
doorzettingsvermogen om de 
komende vier jaar het raads-
werk aan te pakken.  

Natuurlijk gelden deze wensen 
in gelijke mate voor de nog te 
benoemen CDA commissie le-
den (Michel, Liesbeth en Petra)  
Nu nog even alle papieren 
rondom de verkiezingen archi-
veren of opruimen en GR 2018 
is geschiedenis geworden. 
 

Jan Dorrepaal 
 
In dit nummer zijn twee artikelen 
overgenomen van RTV Purme-
rend. Hartelijk dank daarvoor. 
Hieronder het eerste artikel. 
 
Slotdebat voor de ver-
kiezingen van 21 maart 
 

n het laatste debat over 
de gemeenteraadsverkie-

zingen kwam eigenlijk een 
jaar lang Purmerendse poli-
tiek nog weer eens voorbij. 
Voor nieuwkomers als André 
Flereé (groep HOP) en Bram 
Buskoop (SP) lastig om zich 
te profileren. Vrijwel alles 
wat zij naar voren brachten, 
was al eens uitgekauwd 
door voor- en tegenstan-

ders. Dat lot werd de lijst-
trekker van de PVV, Shirley 
Soenjoto, bespaard. Zij had 
zich afgemeld. 
 

e vonkjes in het debat za-
ten vooral in de aanvallen 

van de lijsttrekkers op elkaar. 
Veroorzaakt door standpunten 
die opeens anders waren, ken-
nelijk onder druk van de verkie-
zingen. Zo liet lijsttrekker Harry 
Rotgans van het AOV weten, 
dat hij het Beusebos (met uit-
zondering van het hotel) groen 
wilde houden, terwijl hij eerder 
dit jaar het hele gebied op de 
schop wilde nemen. Dat kwam 
hem op kritiek te staan van 
Arie-Wim Boer van LP2001. 
Deze opende op zijn beurt de 
aanval op de PvdA. Een sigaar 
uit eigen doos noemde hij de 
30% sociale huurwoningen in 
ruil voor instemming met hoog-
bouw op de PostNL locatie. 
Thijs Kroese van de PvdA wees 
hem erop dat het geldt voor alle 
nieuwbouwprojecten en vroeg 
wat Boer dan wel gerealiseerd 
had in de afgelopen jaren. Jan 
Peter Dompeling zette zijn par-
tij de VVD neer als een partij 
die initiatieven durft te nemen, 
zoals de hoogbouw bij PostNl. 
Harry Poppelier van TOP pre-
senteerde zich met realistisch 
bouwen gericht op doorstro-
ming en Ernst van Damme van 
de LvD wil veel tijdelijke wo-
ningbouw evenals Boer van 
LP2001. 
 

en mogelijk overschot op de 
zorggelden leverde opmer-

kelijk nieuwe standpunten op. 
Het AOV wilde nu ineens wel 
het overschot op de zorg voor 

het zorgdomein reserveren. 
Mario Hegger van de Stadspartij 
bedacht ter plekke dat er met 
het overschot ook wel wat ex-
tra's gedaan kon worden voor 
sport. Hiervoor had hij dat nooit 
geopperd. Opvallend was hoe 
Eveline Tijmstra (CDA) en René 
Verhoogt (GL) zich onderschei-
den met hun pleidooi voor de 
menselijke maat in de politiek. 
Het debat werd afgesloten met 
een peiling over al dan niet 
samenwerken met de PVV. 
PvdA, GL, D66 en de SP spra-
ken zich daartegen uit. De ove-
rige partijen hielden de deur 
open, al dan niet onder voor-
waarden. 
 

Redactie RTV Purmerend 
 

Afscheid van 
de gemeenteraad 

 

 
 

Jaap Veenstra 
 

p dinsdag 27 maart 
2018 werd in een speci-

ale raadsvergadering af-
scheid genomen van de le-
den van de gemeenteraad 
die niet terugkeren in de 
nieuwe raadsperiode.  
Daarbij past een kanttekening. 
Na de vorming van een coalitie 
en de benoeming van wethou-
ders kan een niet gekozen kan-
didaat alsnog in de raad komen 
doordat hij of zij een plaatsje 
opschuift. Voor mij is dat niet 
van toepassing. Ik stond op 
plaats 8 en wij behaalden vier 
zetels. Een prima resultaat. Het 
is immers een zetel meer dan 
wij hadden. Misschien kunnen 
wij daar een volgende keer wel 
vijf zetels van maken. Wanneer 
die volgende keer zal zijn is 
ongewis. Burgemeester Don Bijl 
zei op 29 maart jl. nog dat het 
over twee en een half jaar kan 
zijn, maar dat het ook over een 
verlengde raadsperiode kan 
zijn. Dat hangt af van het pro-
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ces van samengaan van de ge-
meente Purmerend met de ge-
meente Beemster.  
 

ij het afscheid van vertrek-
kende raadsleden sprak de 

burgemeester een ieder welwil-
lend toe, op alfabetische volg-
orde. Zo roemde hij mij vanwe-
ge mijn heldere betogen en 
mijn grondige voorbereiding. 
Dat heb ik niet weersproken, 
maar de waarheid is dat ik 
daarbij toch flink ben geholpen 
door de fractie, in het bijzonder 
door Liesbeth Roet, die welis-
waar formeel geen lid was van 
de fractie maar die volop mee-
draaide bij onze vergaderingen. 
Als oud-lid van de gemeente-
raad heeft zij bijzondere kennis 
van het werkterrein van de 
commissie Samenleving, waar 
ik lid van was. Liesbeth stond 
op plaats 6. Als wij een zetel 
meer hadden behaald zou zij in 
de raad kunnen komen, voor-
opgesteld dat wij een wethou-
der leveren. Van dat laatste ga 
ik overigens wel uit.  
 

e vertrekkende raadsleden 
kregen de gelegenheid een 

dankwoord uit te spreken. Toen 
ik aan de beurt was hadden 
velen al ruim de tijd genomen 
en heb ik het kort gehouden, 
naar rato van de duur van mijn 
raadslidmaatschap. Ik was er 
immers pas in de laatste ander-
half jaar bijgekomen, na het 
vertrek van Geoffrey Nijenhuis 
als wethouder en het door-
schuiven van Eveline Tijmstra 
naar zijn post. Ik citeer uit mijn 
dankwoord: “Mijn deelname 
was onbedoeld maar niet onge-
wenst. Het voelde als een eer 
om deel uit te mogen maken 
van het gemeentebestuur. Eer-
der vanavond memoreerde de 
burgemeester wat hoogtepun-
ten uit de afgelopen raadsperi-
ode (o.a. jachthaven, nieuwe 
woningbouwprojecten, extra 
opvang in de zorg). Zo heb ik 
dat ook beleefd. Het vervult mij 
met trots als ik zie hoe mooi 
Purmerend geworden is. Er is 
nog veel te doen. Er liggen 
nieuwe uitdagingen. Het zou 
mij niet verbazen als in het 
kader van verkeerscirculatie het 
oude CDA-plan voor de invoe-
ring van het rotondemodel 

(eenrichtingsverkeer om de 
binnenstad) weer ter sprake 
komt. Ik zal het vanaf de zijlijn 
meemaken, in de wetenschap 
dat de nieuwe raad vele capa-
bele mensen telt.  
 

oewel ik op een niet ver-
kiesbare plaats stond, heb 

ik wel geprobeerd zo veel mo-
gelijk stemmen binnen te halen. 
Daarvoor had ik een persoonlij-
ke folder, waarvan ik er zeker 
duizend heb verspreid, vooral 
rond het stembureau waar ik 
zelf ook zou stemmen. Dat 
heeft helaas weinig resultaat 
gehad. Buiten de stemmen van 
mijn vrouw en ik en de stem-
men die wij geronseld hebben 
in familiekring, kreeg ik in dat 
stembureau nauwelijks een 
stem extra. Het zou gekomen 
kunnen zijn door mijn foto op 
de folder. Ik stond daarop afge-
beeld met een joyeuze hoed die 
mogelijk de associatie bracht 
met Don Corleone. Misschien 
waren mensen bang voor een 
afgesneden paardenhoofd in 
hun bed. (uit de film The God-
father).”  
 

elukkig kon de zaal lachen 
om mijn grapje. Ik over-

woog nog even om te vertellen 
over het ronselen van stem-
men, dat zulks niet goedkoop is 
en dat je bij € 25,00 per stem 
op een aardig kapitaal komt als 
je met voorkeurstemmen wilt 
worden gekozen. Maar je weet 
nooit hoe zoiets valt. Een enke-
ling zou dat serieus hebben 

kunnen nemen en dat had ons 
kunnen opzadelen met een 
imagoprobleem. Dus ik liet het 
hierbij, bedankte allen voor de 

goede samenwerking en wenste 
de nieuwe raad veel plezier toe 
bij hun werk. 

Jaap Veenstra 
 
Lintjes voor vertrek-

kende raadsleden 
 

ijdens de laatste verga-
dering van de gemeente- 

raad in de 
oude samen-
stelling is er 
afscheid ge-

nomen van 
zestien ver-

trekkende 
raadsleden.  

Zeven van 
hen: Alberts 

(PvdA), Duijker 
(CDA), Heida 

(LP2001), Jan-
sen (Stadspar-

tij), Meijer 
(PvdA), Kal-

verboer (AOV), 
Boer-van der Werf (LP2001) 
werden benoemd tot lid in de 
Orde van Oranje Nassau. Voor 
Heida en Kalverboer was er 
daarnaast nog het eremetaal 
van de stad Purmerend. 
De Koninklijke onderscheidin-
gen werden uitgereikt omdat 
alle zeven raadsleden twaalf 
jaar of meer in de raad hebben 
gezeten. Vertrekkende raadsle-
den werden persoonlijk toege-
sproken door burgemeester 
Don Bijl en namen ook zelf af-
scheid. In hun afscheidswoor-
den klonk lof door voor de con-

structieve verstandhouding tus-
sen raad en college en werd het 
dualisme (onafhankelijkheid) 
tussen college en raad gemist. 
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Tips voor nieuwe raadsleden 
waren er ook. 'Kom niet altijd 
met voorgekookte meningen in 
de commissie, maar luister naar 
argumenten van collega's en 
inwoners. En stop met het ge-
bruik om inwoners met burgers 
aan te spreken. Dat schept on-
nodig afstand'. 
 

praakmakers als Alberts 
(PvdA), Heida (LP2001) en 

Tom de Jong (D66) namen de 
gelegenheid te baat om nog één 
keer voor een volle tribune hun 
stem te laten horen. Aan de 
hand van oude rapporten refe-
reerde Alberts aan de vergan-
kelijkheid  van de politiek. Of 
aan het korte termijn geheugen 
van politici. 'Nog in 2005 en 
2013 werd besloten om niet 
teveel woningen te bouwen 
onder het motto van groei naar 
bloei'. Heida (LP2001) deed zijn 
eigen gekozen imago als man 
die moeilijk in de hand te hou-
den is, eer aan.  Hij toonde zijn 
bewondering voor Zwarte Piet 
en Jan Pieterzn Coen. Zijn sta-
tement hierover was helder; 'ik 
ben nooit politiek correct ge-
weest'. De Jong (D66) die in 
zijn toespraak nog memoreerde 
hoeveel moeite hij moest doen 
om een meerderheid achter een 
motie te krijgen, werd nog aan-
genaam verrast. De allerlaatste 
motie van zijn hand werd aan-
genomen. Een onderzoek naar 
legale tijdelijke bewoning op 
Purmerendse bedrijventerreinen 
is hiermee een feit. Van Damme 
(LvD) wachtte de toespraken 
niet af. Hij verliet de raadszaal 
met de woorden; 'dank voor het 
goede en kwade dat we met 
elkaar hebben gedeeld'. Een 
instemmend gemompel viel 
hem ten deel.  
 

Redactie RTV Purmerend 

 
 

Stadhuis van Purmerend 

 

Installatie nieuwe  
 

p donderdagavond 29 
maart vond in een fees-

telijke ambiance de installa-
tie van de nieuw gekozen 
gemeenteraadsleden plaats.  
 

De huidige wethouders blijven 
in functie totdat de nieuwe wet-
houders zijn benoemd. Dit kan 
pas gebeuren als de nieuwe 
coalitie bekend is. Als een 
raadslid tot wethouder wordt 
benoemd, betekent dit een 
 

Gemeenteraad 
 

verschuiving in de raad. De 
vrijgevallen raadszetel gaat dan 
naar de eerstvolgende persoon 
op de kieslijst van de betreffen-
de partij. 
 

De nieuwe raadsleden voor het 
CDA zijn: Eveline Tijmstra, Pas-
cal Verkroost, Annemiek Nuij-
ens en Fred Koot. Foto’s zie 
hierboven 
 

De redactie van dit blad 
 

S 

O 

Een deel van de nieuwe gemeenteraad   Foto: Piet Jonker 

Eveline Tijmstra  Annemiek Nuijens  

Pascal Verkroost  Fred Koot  
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Een sprookje, maar 
dan nét even anders 

 

p 29 december jl. mocht 
ik als loco-burgemeester 

aanwezig zijn bij de premiè 
re van ‘Lang en gelukkig’. 
Een sprookje, maar dan nét 
even anders.  
De liefde tussen Assepoester en 
de prins bleek niet echt: de prins 
viel bij nader inzien toch op man-
nen. En Roodkapje werd verliefd 
op de wolf. De vaste cast van het 
toneelstuk werd gevormd door de 
Theatergroep Flexibel. Een groep 
van 26 volwassenen met een 
verstandelijke beperking die bij 
Cultuurhuis Wherelant lessen 
volgen in theater.  
 

oor een uitverkochte zaal in 
theater De Purmaryn werd 

de voorstelling gespeeld waar 
twee jaar intensief aan gewerkt 
is. Ik vond het indrukwekkend 
om te horen hoe deze productie 
tot stand is gekomen. De ac-
teurs van Flexibel hebben de 
samenwerking gezocht met 
mensen die zij nog niet kenden. 
Met mensen uit het onderwijs, 
het bedrijfsleven en nog heel 
veel meer inwoners van Purme-
rend die op hun pad kwamen. 
Alle gastrollen werden door 
mensen uit de stad gespeeld. 
Via theater en spel gaat Flexibel 
zo de verbinding aan. Een pri-
ma manier om nieuwe vrienden 
te maken en om gewoon mee 
te doen in de samenleving.  
 

et was een avond waarin 
niemand anders was. Of 

moet ik zeggen een avond 
waarin iedereen anders was? 
Want er gebeurde op het podi-
um zo veel met zo veel ver-
schillende mensen. En iedereen 
deed waar hij goed in was. De 
acteurs van Flexibel speelden 
vol overgave hun rol.  
De andere acteurs souffleerde 
als dat nodig was op een ma-

nier die ondersteunend en van-
zelfsprekend was. Ik zou willen 
dat we zo altijd in de samenle-
ving zo met elkaar omgaan als 
iemand even hulp nodig heeft. 
De regisseur trad op als vertel-
ler en paste het verhaal aan op 
het moment dat iemand op 
moest komen, maar er nog 
even niet klaar voor was. En 
het publiek genoot met volle 
teugen, lachte en klapte hard. 
Gezelligheid, trots en de saam-
horigheid was voelbaar in de 
zaal. In het hele theater. 
 

unst, cultuur en theater 
moet voor iedereen toe-

gankelijk zijn. Dat dit kan heeft 
deze productie laten zien. Een 
fantastische groep acteurs met 
een verstandelijk beperking, die 
door middel van kunst en cul-
tuur meedoen in de samenle-
ving, samen met andere Pur-
merenders. Een verrijking voor 
iedereen en een cultuuraanbod 
waar we trots op mogen zijn.  
 

Eveline Tijmstra 
 
Speelveld Mercurius-

weg klaar voor gebruik 
 

oensdagmiddag 21 fe-
bruari werd de nieuwe 

speelplaats aan de Mercuri-
usweg in gebruik genomen. 
Het CDA heeft zich de afge-
lopen twee jaar ingezet om 
het nieuwe speelveld te rea-
liseren voor de kinderen uit 
de wijk. In samenwerking 
met de buurtbewoners, Clup 
Welzijn, IBS De Roos, Spurd 
en gemeente Purmerend is 
de speelplaats ontwikkeld. 
Het resultaat is een nieuw 
voetbalveld van kunstgras, 
een verbeterd basketbal-
veld, een nieuw klimrek en 
twee trampolines.  
 

DA Purmerend is heel blij 
en tevreden met het resul-

taat. Temeer omdat door de 
bouwactiviteiten in Wheermo-
len-west twee andere trapveld-
jes voor de jeugd verdwenen.  
 

e vernieuwing van het 
speelveld kent een lang 

proces. Op de informatieavond 
op 2 maart 2015 voor de komst 
van basisschool De Roos werd 
de toezegging gedaan aan de 

buurtbewoners dat het trap-
veld, basketbalgedeelte en het 
omliggende groen zou worden 
opgeknapt.  
 

 
 

CDA-commissielid Annemiek 
Nuijens was bij deze bijeen-
komst aanwezig. Van een ver-
betering van de speelplek bleek 
in eerste instantie geen sprake. 
De aannemer sloot de renovatie 
van de school af met het aan-
brengen van een zandlaag op 
het trapveld en daar bleef het 
bij. Het speelveld veranderde in 
een onbegaanbare, rulle zand-
bak vol met onkruid, tot groot 
ongenoegen van de omwonen-
den, die zich beklaagden bij 
CDA-commissielid Annemiek 
Nuijens. Na doorgeven van de 
klachten volgde een maaibeurt 
en een tweede behandeling van 
het veld die evenmin goed re-
sultaat opleverde. 
 

ij nam in mei 2016 contact 
op met basisschool de 

Roos, wijkbeheer, de wijkkern-
groep, mederaadsleden en de 
wethouder, die toezegde aan-
dacht te zullen besteden aan 
het project. Hij sloot inzaaien 
met gras of een kunstgrasveld 
niet uit. Desondanks bleef het 
stil en stelde fractievoorzitter 
Eveline Tijmstra in juli 2016 een 
aantal politieke vragen om de 
aandacht vast te houden.  
 

et zou tot het voorjaar van 
2017 duren voordat plan-

nen bekend werden voor een 
definitieve aanpak. Eind sep-
tember 2017 werd begonnen 
met de werkzaamheden. Bewo-
ners en basisschool De Roos 
dachten mee over de invulling 
van deze plek. De buurt heeft 
er lang op moeten wachten, 
maar het resultaat mag er zijn: 
een prachtige veilige speel-
plaats voor de buurt en school. 
 

Eveline Tijmstra 
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Purmerend maart 2018 
 

Aanleg ‘Helm-route’ 
 

et CDA wil sporten en 
bewegen in de openba-

re ruimte stimuleren en 
komt met een initiatiefvoor-
stel om hardlooproutes aan 
te leggen.  
De afstanden worden aan-
geduid op de openbare weg. 
Eveline Tijmstra: “We willen 
de eerste route aanleggen in 
het Leeghwaterpark. Dit 
stadspark vormt het hart 
van Purmerend en is een 
prachtige plek om samen te 
komen." De huidige wet-
houder sport, Roald Helm, is 
een fanatiek hardloper en 
heeft te kennen gegeven na 

de verkiezingen de Purme-
rendse politiek te verlaten. 
Het CDA wil hem bedanken 
en eren voor zijn jarenlange 
inzet door de te realiseren 
route in het Leeghwaterpark 
naar hem te vernoemen: de 
Helm-route.  
 

e ambitie is dat er in iedere 
wijk een hardlooproute 

wordt uitgezet, die op zo’n ma-
nier bij elkaar komen dat je aan-
eengeschakeld verschillende 
afstanden kan lopen. Om hier-
mee te starten stelt het CDA 
voor om een hardlooptrainings-
route uit te zetten in het 
Leeghwaterpark met start en 
finish bij het zwembad. Als je 

gaat rennen met een groepje kun 
je hier gemakkelijk afspreken en 
na afloop nog wat drinken. Hard-
looproutes in de wijken van Pur-
merend kunnen op deze route 
aansluiten, waardoor er een 
bloemvormig patroon ontstaat en 
inwoners zelf kunnen kiezen wel-
ke afstand ze willen lopen.  
 

porten en bewegen is be-
langrijk. Het zorgt voor ont-

spanning en vormt een belangrijk 
onderdeel van een gezonde leef-
wijze. Naast sportieve activiteiten 
in verenigingsverband wordt de 
openbare ruimte ook steeds 
meer gebruikt om te sporten en 
te bewegen.  
Ononderbroken hardlooproutes 
in de openbare ruimte waarbij de 
afstanden aangeduid worden 

helpen daarbij. Routes waarbij je 
niet stil hoeft te staan voor stop-
lichten of voorbijgaand verkeer. 
Het CDA vindt het belangrijk dat 
de openbare ruimte hiervoor 
uitnodigend wordt ingericht.  
 

Eveline Tijmstra 
 

Sybrand Buma 
bedankt kiezers 

 

et CDA is landelijk de 
grootste partij op lokaal 

niveau gebleven. Daarmee 
handhaaft het CDA zich als één 
van de landelijke partijen in een 
politieke wereld die steeds meer 
versplintert. Dat brengt een 
grote verantwoordelijkheid met 

zich mee. Maar overal waar het 
kan zijn wij bereid om die ver-
antwoordelijkheid ook te nemen.  
 

 
 

Sybrand Buma, fractieleider van  
het CDA in de Tweede Kamer 

 

Ik ben ongelofelijk trots op ieder-
een die zich voor en achter de 
schermen heeft ingezet om tot 
deze mooie uitslag te komen.” 
 

Op zijn Facebookpagina be-
dankt Sybrand Buma via een 
filmpje alle mensen die op het 
CDA hebben gestemd. 
 

Bestuursmededelingen  
 

Nieuw lid 
Dhr. Abe Mulder 
Gebr. Conijnstraat 55 
1441 HM Purmerend 
 

Bedankt als lid 
Mw. A.J. van der Feen de Lille-
van der Linden, Jhr. van Citters-
plein 200, 1442 XJ Purmerend 
 
Agenda 
 

 ALV CDA Purmerend  
di. 10 april vanaf 20.00 uur 
in de Taborkerk, Maasstraat 2  

 ALV CDA Provincie 
za 14 april vanaf 10.00 uur 
Partycentrum de Drie Dor-
pen, Cannenburgerweg 51, 
Ankeveen 

 Gast van de Staten 
ma 23 april in Haarlem van 
11.00 – 14.30 uur. Wie zich 
opgeven heeft krijgt bericht 
over het vervoer. 

 

Kopij voor 27 juni sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
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Vlnr: Pascal Verkroost, Roald Helm en Eveline Tijmstra  Foto: Rolf Rijken 


